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Iedereen smelt voor Giovannie. Wie ‘m 
leert kennen is verkocht. Zijn moeder Lian 
bedacht, dat een ijskar een goede bezigheid 
zou zijn voor deze 19-jarige. Ze kreeg van 
alle kanten bijval en steun. “Het begon als 
een grapje.” Maar nu is de knalrode kar een 
bekende verschijning in onze wijk. “Mensen 
kijken er naar uit.”

Ja, hij is een jongen met Down. Hij bezoekt 
dagbesteding. Maar thuis zijn er genoeg 
momenten dat hij iets wil doen, want Giovannie 
zit vol energie. Vorig jaar maakte Lian een 
praatje met een bevriende ijscoman, die 
regelmatig te gast is in de wijk. “Giovannie hielp 
hem mee met ijsjes scheppen.” Al pratende 
ontstond het idee voor een eigen ijskar. “De 
ijscoman zei: Ik heb nog wel een oude staan, 
die moet je wel opknappen.”

Lian liet het idee aanvankelijk rusten. “Maar van 
het voorjaar begon het toch weer te kriebelen.” 
Want voor Giovannie doet ze alles. Ze begon 
zich te oriënteren. Om te weten wat er wel en 
wat er niet mag. En belde met de ijscoman of 
zijn aanbod nog openstond. “Hij zei: kom ‘m 
maar halen.”

‘Made by papa’
Het was de start van een inspannende periode. 
Lang verhaal kort samengevat: Giovannie heeft 
een gloednieuwe ijskar. Met de hulp van tal van 
mensen. Dat alleen al is hartverwarmend! “Mijn 
man Wilson is pijpfitter. Hij wilde op zijn werk 

Gio’s ijskar
is groot
succes

werken aan het frame dat onder de bak zit. 
Zijn collega’s zagen dat en zeiden: ga maar 
weg, dat doen wij voor je.” Zo ontstond een 
compleet nieuw onderstel. Wilson maakte zelf 
de mooie rode bak waar het ijs in gaat. Ook de 
fiets werd opgeknapt. Wie nu het geheel ziet, 
is verbluft over de professionele uitstraling. Dit 
is een ijskar zoals-ie moet zijn. ‘Made by papa’ 
staat er bescheiden in een hoekje.

Zeilmakerij Van Beeck maakte voor een klein 
prijsje een perfect passend zeildoek voor 
over de kar. “Dat is echt een eyecatcher.” Ook 
vanuit de wijk kwam er sponsoring. Want het 
lijkt simpel allemaal, maar het vochtbestendig 
materiaal voor de opbouw is duur. En de 
speciale vrieselementen al helemaal. “Die 
houden het vier uur vol.”

Wijkbewoners kijken nu uit naar de kar. “Het 
loopt lekker,” zegt Lian, die altijd samen met 
Gio op pad gaat. “We hebben zelfs van iemand 
uit de wijk een betere bel gekregen, een echte 
scheepsbel, want hij hoorde ons eerst niet 
goed.” En van woonzorgcentrum Stuijvenburgh 
kwam de uitnodiging om daar binnenkort 

eens ijs te scheppen voor bewoners. “Ook op 
Borgvliet willen ze ons hebben. Maar dat is te 
ver, fietsen met de kar is best zwaar.” 

Proefrondjes
Een bedrijf in Oud-Beijerland levert het ijs. 
Ook hier kreeg Lian alle medewerking toen ze 
haar verhaal deed. Het ijs bewaren ze thuis in 
een vriezer die ook speciaal is aangeschaft. 
“Als we terugkomen moet Gio meehelpen met 
schoonmaken en uitladen. Dat vindt hij niet 
leuk. Maar dat moet hij wel doen.”

Deze zomer waren Gio en Lian op maandag- 
en woensdagavond in wijk te vinden. Eens 
in de twee weken ook nog op zaterdag. De 
rondes werden van tevoren aangekondigd via 
Facebook. Steeds een uur of twee zijn ze op 
pad. Voor Gio lang genoeg. IJs is er in acht 
smaken, van bubblegum tot flamingo Fristi. Een 
bolletje kost 1 euro. Dat maakt het ook voor 
Giovannie overzichtelijk, weet zijn ma. 

Oh ja nog een ding. Op de ijskar staat heel 
nadrukkelijk: ‘Kom niet met een hond in de 
buurt’. Want daar is hij bang van. Duidelijk.

“We hebben 
zelfs een echte 

scheepsbel 
gekregen”
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Volg Gio’s ijstour 
via Facebook: 

Of scan de code



5

BOEI BULLETIN | FORT ZEEKANT | 

4

opgravingen
bij de
scheldeflat

Onze wijk blijkt een stuk ouder te zijn dan 
tot nu toe bekend was. Deze zomer was de 
tuin van de Scheldeflat het toneel van een 
archeologisch onderzoek. Onder een dikke 
laag zand kwamen heel veel sporen uit het 
verleden tevoorschijn. Geschatte periode: 7e 
tot 9e eeuw, oftewel 1200 tot 1400 jaar oud! 

“Kijk, dit vinden we hier heel veel,” laat 
stadsarcheoloog Marco Vermunt zien. 
In zijn handen houdt hij een groot been, 
waarschijnlijk van een varken. “We denken 
dat hier een ambachtscentrum heeft 
gezeten. Van dierenbot werd hier van alles 
gemaakt, bijvoorbeeld het handvat van een 
mes of de spin-klos voor het spinnen van 
wol.” Dat er zoveel dierenbotten gevonden 
worden, is vrij uniek. “Meestal vergaan die in 
zandgronden.”

Vroege Middeleeuwen
Maar het is vooral de historische periode – 
de vroege Middeleeuwen – die de vondsten 
bijzonder maken. Opgravingen uit die tijd 
zijn erg zeldzaam. Opvallend is wel dat de 
vondsten niet ouder zijn dan het jaar 850. 
Daar heeft Marco een mogelijke verklaring 
voor. “We weten dat Antwerpen in 836 is 
veroverd door de Vikingen. De route over 
de Schelde liep toen langs Bergen op Zoom. 
Mogelijk is de gevonden nederzetting 
destijds ook geplunderd.”

Kasteel van Borgvliet
Want van een nederzetting durft de 
archeoloog wel te spreken. In de tuin zijn 
meerdere hutkommen gevonden: half 
verdiepte kuilen als bodem van een houten 
hutje. Vermoedelijk maken de hutkommen 
deel uit van het latere dorp Borgvliet. Marco 
wijst met zijn hand van de binnenstad naar 
de Binnenschelde. “Dit was vroeger de weg 
naar het Kasteel van Borgvliet. Vandaar 
de naam Borgvlietsedreef. In 1545 is deze 
weg al vastgelegd door tekenaar Jacob van 
Deventer. De hutkommen volgen dezelfde 
lijn. Het zou dus heel goed kunnen dat de 
route die Van Deventer in de 16e eeuw 
tekende, al 8 eeuwen ouder was.”

Het archeologisch onderzoek van 
afgelopen zomer maakt deel uit van een 
breder onderzoek. Wanneer straks ook de 
Scheldeflat en de aanleunwoningen aan de 
IJssellaan gesloopt zijn, gaat de zoektocht 
naar sporen begin volgend jaar verder. 

Piet Blaas
Piet Blaas groeide op aan de Casper Fagellaan. 
De bouw van de Scheldeflat heeft hij van dichtbij 
meegemaakt. Zijn vader maakte 
veel foto’s van de bouw. De 
liefde voor fotografie nam 
Piet over. “Mijn oom en tante 
woonden in de flat. Wij kwamen 
dus vaak op bezoek. Dan ging ik 
naar de bovenste verdieping om 
te genieten van het uitzicht. Ik 
maakte vaak foto’s.” 
www.fortzeekantboeit.nl/herinneringen-
aan-de-scheldeflat-piet-blaas

Meis Suijkerbuijk-Tacx
“De sfeer in de Scheldeflat? Die was formidabel!” 
De ogen van Meis Suijkerbuijk-Tacx stralen, als ze 
terugdenkt aan haar tijd in de 
Scheldeflat. En dat terwijl ze in 
eerste instantie helemaal niet 
stond te springen om vanuit de 
Waalstraat naar de serviceflat te 
verhuizen. “Ik was nog geen 60. 
Wat moest ik tussen al die oude 
mutsen. Maar het waren allemaal 
Bergenaren onder elkaar.”
www.fortzeekantboeit.nl/herinneringen-
aan-de-scheldeflat-meis-suijkerbuijk-tacx

Corné Verheezen
Midden jaren ’90 van de vorige eeuw was de 
Nederlandse Middenstands Bank (NMB, nu ING 
Bank) kind aan huis in de Scheldeflat. Corné 
Verheezen werkte voor de 
NMB en trok regelmatig naar de 
Scheldeflat om pensioenen uit 
te keren. “Met een ouderwetse, 
grote aktetas, vol met briefjes 
van 5, 10 of 25 gulden. Vroegen 
ze om 1.000 gulden op te 
nemen. Alleen een bankpasje 
tonen was genoeg.”

www.fortzeekantboeit.nl/herinneringen-
aan-de-scheldeflat-corne-verheezen

Liesbeth Rijken & Ellie Schnabel
Jarenlang vormden ze samen het gezicht van de 
Scheldeflat: Liesbeth Rijken als hoofd Serviceflat, 
Ellie Schnabel als haar rechterhand. Van bonte 
avonden tot biljarten, van samen 
eten tot de logeerkamers: de 
gastvrijheid van de Scheldeflat 
droegen ze overal uit. “De 
Scheldeflat, dat was ons thuis, 
het was onze flat. We deden het 
altijd met zijn allen, personeel 
en bewoners. Samen 1 team.”

www.fortzeekantboeit.nl/herinneringen-
aan-de-scheldeflat-liesbeth-rijken-ellie-
schnabel
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herinneringen
aan de
scheldeflat

Zo veel mensen, zo veel 
herinneringen. De Scheldeflat is 

jarenlang een thuis geweest voor 
heel veel bewoners,  

familieleden en medewerkers.  
In de aanloop naar de sloop  

verzamelen we herinneringen
www.fortzeekantboeit.nl 
Hieronder vind je alvast  

een klein voorproefje. 

Of scan de QR-code.

Of scan de QR-code.

Of scan de QR-code.

Of scan de QR-code.
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Stralende Straatrommelmarkt
Op 10 september was het weer zo ver, de 
gezelligste rommelmarkt in onze wijk met meer 
dan 100 vrolijke verkopers die van alles en nog 
wat aanboden. Er was een frietwagen en ook een 
ijsboer die vele ijsjes mocht scheppen. Dat was wel 
nodig met de hoge temperaturen van die dag. Ook 
klonk er overal gezellige muziek uit de boxen wat 
het nog gezelliger maakte. Helaas kon, door de 
extreme hitte, de kinderentertainment dit jaar niet 
doorgaan, maar dat maken we volgend jaar zeker 
meer dan goed. 

De organisatie kijkt met een heel goed gevoel 
terug op deze mooie dag. Dat geldt ongetwijfeld 
ook voor de vele bezoekers die er geweest zijn. 

fort
zeekant
bruist

Gezellige Burendag
Het bewonersplatform deed zaterdag 23 september 
mee met de Nationale Burendag. Bij de ingang van 
Stuijvenburgh was de vrolijke orgelmuziek al hoorbaar. 
In een tent van het bewonersplatform kon jong en oud 
tussen 10.00 uur en 13.00 uur terecht voor koffie, thee en 
iets lekkers. Veel buren uit de wijk kwamen even langs 
voor een praatje. Ook de bewoners van Stuijvenburgh 
schoven gezellig aan. Met een opkomst van zo’n kleine 
50 mensen was het een geslaagde dag!

Appelfestival in het Amaliapark
Zaterdag 2 september was het heerlijk 
druk in het Amaliapark, door het 
Appelfestival en een kunst-workshop. 
Met het Appelfestival werd gevierd 
dat er vorig jaar 200 boompjes 
geplant zijn door de Eetbare Stad: 
één boompje per pasgeboren baby in 
onze gemeente. Achter De Keet in het 
Amaliapark staat sinds één jaar een 
kleine ‘babyboomgaard’, waar tijdens 
het festival naamplaatjes bij gezet zijn.

Er was van alles te doen, voor jong 
en oud: spelletjes van de Fitfabriek, 
een speurtocht door het park, er 
werd een appellied gezongen en er 
stonden lange rijen bij de schminkster. 
De appelschilwedstrijd was populair 
en natuurlijk waren er zelfgemaakte 
appellekkernijen. De drankjes en ijs 
werden verzorgd door Faars IJs.
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kalender
2023

Mis geen activiteit!
Op www.fortzeekantboeit.nl vind je 
altijd een actueel overzicht van alle 
activiteiten in onze wijk. 

Oproep!
Mis je nog een activiteit? Of misschien 
heb je een leuk idee, waar je mee 
aan de slag wilt! Kun je daar hulp bij 
gebruiken? Laat het ons weten via 
bpfortzeekant@gmail.com

Bloemetje voor de Buren
In juni reikte het bewonersplatform 
weer de Bloemetjes aan de Buren uit. 
We mochten heel veel lieve buren in 
het zonnetje zetten. Op deze foto’s 
zie je Dorien Koolen, Pierre en Selina 
Koolen, de familie Polderman en Ria 
Oostdijk. Benieuwd wie er nog meer 
een bloemetje kregen? Kijk op de 
Facebookpagina van Fort-Zeekant 
Boeit. 

wat datum / periode omschrijving

Onthulling 
Buurtkunstwerk

zaterdag

11 November

Aan de speciale hoekwoning aan de Van 
Hoornbeekstraat 30 in Bergse Buren komt een 
speciaal kunstwerk: gemaakt met hulp van bewoners 
uit de wijk

Première 
afscheidsdocumentaire 

Scheldeflat

Vrijdag 15 

december

De mooiste herinneringen aan de Scheldeflat zijn 
samengevat in een documentaire. Kom je ook de film 
bekijken? 

Kerstborrel
Vrijdag 15 

december

Een feestelijke kerstactiviteit voor alle bewoners van 
Fort-Zeekant, met als hoogtepunt het ontsteken van 
de kerstboom. 

BOEI BULLETIN | FORT-ZEEKANT | OKTOBER 2023

het 
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‘Rommel’ voor de natuur
Je hebt ze misschien al zien liggen: de 
hoopjes met takken en snoeihout langs 
de Scheldelaan, vlakbij de Gertrudiskapel. 
Een beetje rommelig en dat is precies de 
bedoeling! Want in deze hoopjes kan de 
natuur zijn gang gaan. De ‘takkenrillen’ – 
zoals ze officieel heten –Takkenrillen niet 
bedoeld voor dieren zoals vlinders. Maar zijn 
voor bunzingen en marters. Zo dragen we bij 
aan een goede balans tussen de stad en de 
natuur. 

Hondenpoep? 
Niet in het park of op de stoep!
Een schone wijk, daar zorgen we samen voor. 
Door je afval op te ruimen in een afvalbak. 
Dat geldt ook voor hondenpoep. Helaas 
krijgen we vanuit meerdere plekken in de wijk 
klachten over hondenpoep. En eerlijk is eerlijk, 
dat is voor niemand fijn. Niet voor het baasje 
die de drol moet oprapen, maar zeker niet 
voor een kind dat al spelend in een verse drol 
trapt. 

Maar het opruimen van hondenpoep hoort 
er wel bij als je met je hond een rondje door 
de wijk doet. Neem daarom altijd een zakje 
mee om de drol op te rapen. Of gebruik een 
schepje om de poep van straat weg te halen. 
Op het Emmaplein, het Heinsiusplein, het 
Bovenbaantje en de Casper Fagellaan vind je 
speciale afvalbakken voor de hondenpoep. 
Opruimen doe je natuurlijk ook op een 
hondenlosloopveld, in onze wijk is dat de 
Scheldelaan. Zodat ook jouw hond niet in de 
poep hoeft te spelen! 
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Onze wijk is een mooie buurt rijker. De 114 
woningen van Bergse Buren zijn klaar. Een 
mooi moment voor een feest voor alle nieuwe 
en oude buren. Dat vond plaats op zaterdag 8 
juli.

Het was warm, die zaterdag. Maar dat deed aan 
het enthousiasme niks af. Bergse Buren maakt 
blij. Dat is wat iedereen uitstraalde deze dag. 
Een prachtbuurt. Met huur- en koopwoningen, 
hoogteverschillen, bankjes voor de huizen, veel 
groen.

“Het is mooier dan de plaatjes”, vindt Bianca 
Seekles, directeur van bouwpartner ERA 
Contour. “Maar het allermooist zijn de blije 
mensen, want daar doe je het voor.” 

Terug
Lof is er ook van de wethouders Hans Peter 
Verroen en Joey van Aken. Die laatste vertelt: 
“Mijn schoonouders woonden vroeger aan de 
Van Slingelandtlaan. Ze waren bang dat de wijk 
met de sloop zijn karakter zou verliezen. Nu 
zeggen ze: goh, we zouden wel terug willen.”
De gemeente Bergen op Zoom is samen met 
woningcorporatie Stadlander aanjager van 
de vernieuwing van Fort-Zeekant. Stadlander-
bestuurder Marc van der Steen: “Bergse Buren 
is een ontzettend mooi stukje Berrege. Aan de 
bewoners om er samen een goed plekje van te 
maken.”

Complimenten uit de wijk zijn er van Regine 
van den Kieboom, voorzitter van het 
Bewonersplatform Fort-Zeekant. Een actieve 
club die zich inzet voor onze wijk. “Ik loop er 
graag doorheen. We zijn er vanaf dag 1 bij 
betrokken geweest.” 

Waterpistolen
Om het feestje compleet te maken is er een 
waterig moment, wanneer met waterpistolen 
een spandoek wordt bespoten. De bestuurders 
doen dit samen met kinderen uit de buurt. Ze 
onthullen samen een cheque van maar liefst 
750 euro. De cheque is uitgereikt aan de 
werkgroep Groene Buren van Bergse Buren 
voor de organisatie van een Groenmarkt 
in 2024. Want groen is een belangrijk 
thema binnen Bergse Buren: er zijn groene 
gevels, natuurschuurtjes, nestkastjes en 
binnenterreinen met waterdoorlatende tegels. 
Daarom krijgen de bewoners van Bergse Buren 
deze zaterdag ook plantjes mee tijdens de 
Groene Buurtbingo. 

supertrots
op bergse
buren

Nieuwe bewoners Lian en Aat: blij met 
woning en met buurt
Ze moesten lang wachten, maar eindelijk is 
het zover. Lian Vorstenbosch en Aat van Dijk 
hebben sinds eind juni de sleutel van hun 
huurwoning aan de Van Hoornbeekstraat 
en zijn volop bezig met klussen. Enthousiast 
leiden ze ons rond door hun opvallend ruime 
huis. “Mooi hè,” glundert Lian. De twee maken 
er echt werk van om een sfeervol plekje te 
creëren. 
Voor Lian is de verhuizing naar Bergse Buren 
een terugkeer naar Fort-Zeekant, de wijk 
waar ze opgroeide en naar school ging. “Ik 
hoop weer dezelfde gezelligheid te vinden.” 
Terwijl ze samen met Aat nog volop bezig is 
in haar huis, vindt ze zaterdag wel even tijd 
om met de bingo mee te doen. Want dat hoort 
er bij. “Het is ideaal hier. Het huis is mooi en 
het wijkje ook. Even de brug over en we zijn 
bij de winkels op de Bergse Plaat en aan de 
Boulevard. Ideaal!”

Wat is een wadi? 
Het opleverfeest vond plaats bij de wadi. Maar 
wat is een wadi? Heel officieel: Water Afvoer 
Drainage en Infiltratie. Wadi kennen we ook uit 
de woestijn als een plek waar zich water kan 
verzamelen. En dat is precies de bedoeling 
van de wadi in Bergse Buren, legt wethouder 
Hans Peter Verroen de aanwezigen uit: “Soms 
valt er veel regen, we willen niet dat dat water 
zomaar wegstroomt.” De wadi vangt het op, 
raakt langzaam vol en daardoor kan in de 
dagen na de bui het water geleidelijk in de 
bodem zakken. Zo wordt het grondwaterpeil 
aangevuld, is het idee.

De zaterdag kent naast het officiële moment ook 
een gezellige Bergse Buurtmarkt. Daar maken 
de bezoekers uit Bergse Buren en de rest van 
de wijk kennis met organisaties die Fort-Zeekant 
beter en mooier maken. 

“Mooier geworden 
dan de plaatjes” 

Bekijk ook de video over de Bergse Buurtmarkt.
Ga naar www.fortzeekantboeit.nl en klik op Nieuws. 
Of scan de QR-code
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“Kijk, dit is de zee,” zegt de 11-jarige Miss. Ze 
is druk aan het schilderen op een rechthoekig 
bordje. Boven de golven verft ze een zwart 
vlak. “Daar komen palmbomen op.” 

Het schilderij van Miss dient als inspiratie voor 
een kunstwerk dat later verschijnt op de speciale 
hoekwoning aan de Van Hoornbeekstraat 30. 
In de nieuwe woonbuurt Bergse Buren. “Fijn 
dat dit daar straks te zien is,” wijst Miss naar 
het hoekpand, waar het buurtkunstwerk komt. 
Glunderend: “Ja, dat geeft best een goed 
gevoel.”
Behalve het schilderij van Miss zijn er nog veel 
meer inspiratiebronnen. Op de kunstworkshop, 
op zaterdag 2 september in het Amaliapark, 
zijn namelijk veel buurtbewoners afgekomen. 
Vooral jeugdige kunstenaars in de dop, maar 
ook volwassenen doen mee. De begeleiding is 
in handen van kunstenares Nouglise met wat 
ondersteuning van kunstenaar IWAZ. Alles wat 
de workshop heeft opgebracht, gebruiken zij als 
inspiratie voor het kunstwerk.

Kunst als middel
“Het idee achter dit project is buurtparticipatie, 
de sociale samenhang bevorderen,” zegt IWAZ 
tussen de bedrijven door. “Hier ontmoeten 
mensen uit de buurt elkaar en leren ze elkaar 
kennen. Om dat voor elkaar te krijgen, zetten we 
kunst in als middel.”
“Het wordt een heel tof schilderij,” zegt 
Nouglise. “Vóór de vakantie hebben we al 
twee bijeenkomsten gehad. We spraken met 

kunstwerk
van en voor
de buurt 

buurtbewoners en hebben geschilderd. Deze 
workshop is een vervolg daarop. Er is veel 
enthousiasme en er komen allerlei ideeën naar 
boven. Dat zie je: de zee natuurlijk, dit is Fort-
Zeekant, maar ook bloemen en planten. En de 
buurt, het sociale.”

Vrolijkheid
Nouglise helpt Kyara (12) met een groot schilderij 
met veel groen. “Schilderen is mijn hobby,” zegt 

Kyara. “Creatief zijn in verschillende stijlen, ik 
beeld bijvoorbeeld uit wat ik droom. Nu schilder 
ik water en groen, vrolijkheid en vriendelijkheid in 
de buurt.”
Met de inspiratie van Kyara, Miss en al die andere 
deelnemers aan de workshop, gaan Nouglise en 
IWAZ aan de slag in het atelier. Later dit jaar, op 
11 november, wordt het kunstwerk onthuld. Houd 
onze website www.fortzeekantboeit.nl in de 
gaten voor het programma!
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Fort-Zeekant zit vol verrassingen, steeds weer. 
Bijvoorbeeld aan de Scheldelaan 29, waar 
Koos (73) en Marion Polderman (66) wonen. 
Een mooi huis met uitzicht op de bosschages 
aan de rand van Kijk in de Pot. Rustig wonen in 
een goed verzorgde omgeving.

We zijn hier, omdat het echtpaar zonnepanelen 
op het dak heeft laten plaatsen. Een aanbod van 
woningcorporatie Stadlander. Tien stuks maar 
liefst. “Ze pakken ’s ochtends al zon,” meldt Koos. 
Met die zonnepanelen is iets bijzonders aan 
de hand. Normaal gesproken biedt Stadlander 
zes nieuwe zonnepanelen aan. Tegen een 
geringe huurverhoging, in dit geval van 13,50 
euro per maand. Koos en Marion hadden daar 
al mee ingestemd, toen ze de vraag kregen of 
ze in waren voor tien gebruikte exemplaren. 
Afkomstig van woningen van Stadlander, die in 
Halsteren zijn gesloopt aan de Mozartstraat en 
Beethovenstraat.

‘We besparen geld’
Nog prima van kwaliteit. Samen leveren ze 
maar liefst 2000 kWh per jaar aan stroom. Het 
standaardpakket met zes panelen levert 1500 
kWh. “We hebben geen moment getwijfeld,” 
zeggen Koos en Marion. Want voor die tien 
panelen, die veel meer stroom leveren, betalen 
ze ook maar 13,50 euro per maand extra. “We 
wekken meer stroom op nu en zo besparen we 
juist geld.” Geen speld tussen te krijgen.

Het zonnepanelenpakket is onderdeel van 
een flinke opknapbeurt van de huurwoningen 
in de omgeving van de Maaslaan, Rijnlaan en 
Scheldelaan. In opdracht van Stadlander is 
Induco in de ‘Rivierenbuurt’ met de woningen 
bezig. Zo hebben de woningen onder meer 
dakisolatie gekregen, zijn de zoldervloeren 
verbeterd, kwam er een nieuw dakraam en zijn 
de woningen geschilderd. “Die isolatie op zolder 
in de zomer scheelt enorm, het is er een stuk 

minder warm.” En in de winter zorgt die isolatie er 
juist voor dat warmte niet weglekt uit de woning. 

Spelen aan de Zeekant
Koos en Marion zijn er ronduit tevreden over. 
Want, zeggen ze: “We willen hier niet weg.” Maar 
daar zit een verhaal achter, blijkt al snel. “Ik ben 
hier als jongetje van 11 jaar komen wonen met 
mijn ouders. In 1962. Het was toen een nieuw 
huis. Ik ben hier opgegroeid. Speelde aan het 

water. We gingen vissen vangen, liepen tot aan 
de Kop van ’t Hoofd, sneden zeekraal.” Zo dichtbij 
was de Oosterschelde.

Hij glundert als hij die herinneringen ophaalt. 
“Mijn vader waarschuwde ons voor het water. Hij 
zei: let goed op, dat komt altijd van achteren.” In 
de tijd dat Koos opgroeide was Kijk in de Pot nog 
vol in gebruik als militair oefenterrein, ook voor 
schietoefeningen. “Als er een oranje vlag was 
gehesen, mocht je er eigenlijk niet langs, maar 
dat deden we toch. Dan hoorde je af en toe iets 
langs fluiten.” Dat iets was dan een kogel die 
‘voorbijkwam’. Ach, als je jong bent …

Toen de ouders van Koos waren overleden 
besloot het echtpaar terug te keren naar de 
Scheldelaan. Dat is inmiddels 28 jaar geleden. 
Een keuze waar ze tot de dag van vandaag geen 
spijt van hebben. “We wonen hier schitterend.”

“Ik ben hier komen 

wonen als jongen van 11”
tweede 
kans voor
zonnepanelen



Colofon
Via het Boei Bulletin houden we je
regelmatig op de hoogte van de
belangrijkste ontwikkelingen in
Fort-Zeekant.
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“We gingen 
vissen vangen, 
speelden in het 
water, sneden 
zeekraal af”
* Koos Polderman, woont al 61 jaar aan de Scheldelaan
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